
Protokół Nr 33/09
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 3.03.2009r. Początek 
posiedzenia godz. 16.15 zakończenie 18.30

Obecni Członkowie Komisji :
1.Anna Klepacz -  
2.Piotr Tyrawa   -
3.Kordian Kosowski  -
4.Tadeusz  Bierowski  -
5.Genowefa Pohoska – 

Nieobecni usprawiedliwieni:  
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
 1. Pan Burmistrz M.Górecki
 2. Pani Skarbnik G. Nawalaniec
 3. Pan Przew. RM T. Cwynar

Porządek obrad : 
1. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/189/09 Rady Miejskiej w 
Kowarach z dnia 29.01.09 r. w sprawie budżetu Miasta Kowary na rok 2009.
2. Rozpatrzenie pisma w sprawie udzielenia bonifikaty na wykup lokalu mieszkalnego.
3 . Rozpatrzenie pisma w sprawie umowy najmu lokalu użytkowego.
4. Rozpatrzenie pisma w sprawie dofinansowania akcji „Ratujmy kasztanowce”.
5. Sprawozdanie ze spotkania z organizacjami pozarządowymi z dnia 27 lutego 2009 r. 
6. Zatwierdzenie planu pracy na rok 2009.
7. Sprawy różne.

STRESZCZENIE PRZEBIEGU OBRAD

Ad1.

Głos zabrała Pani Skarbnik, która omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XXXVII/189/09 Rady Miejskiej w Kowarach z dnia 29 stycznia 20 09r. w sprawie budżetu Miasta 
Kowary wyjaśniając ,że w poprzedniej uchwale w załączniku Nr4  nie uwzględniono w pozycji6 § 
9570 nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 1.993. 102 zł. Również w załączniku nr 12 nie 
zostały zbilansowane przychody z rozchodami. Ostatnia zmiana wynika z faktu, iż radnym  do 
materiałów na sesję budżetową nie dołączono załącznika 3a. Po wyjaśnieniach Pani Skarbnik i 
przedstawieniu załącznika 4,12, oraz 3a projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie 
pozytywnie.

Ad2.

Zmiany w budżecie przedstawiła Pani Skarbnik . Po ich analizie i wyjaśnieniach zostały one 
zaopiniowane pozytywnie jednogłośnie.

Ad3.

Po analizie pism Pani Elwiry Karwan –Lipińskiej oraz Pana Marcina Lipińskiego z dnia 23.12. 08r. i z 
dnia 23.02.09r oraz operatu szacunkowego Komisja uznała, iż skłonna jest przychylić się do prośby 



Państwa Lipińskich  o ustalenie bonifikaty przy zbyciu ½  lokalu przy ul. Górniczej na ich rzecz . 
Komisja jednakże  przed podjęciem decyzji w tej sprawie chciałaby poznać  warunki mieszkaniowe 
obojga Państwa tj. Pani Elwiry Karwan- Lipińskiej zameldowanej w Kowarach przy ul. Górniczej 
17/16 i Pana Marcina Lipińskiego zameldowanego przy ul. Górniczej 17/14 w Kowarach. Sprawa 
będzie rozpatrzona  na następnym posiedzeniu Komisji po uzyskaniu brakujących informacji.

Ad4.

Po rozpatrzeniu pisma  Pana Przemysława Lewandowskiego  w sprawie zmiany umowy najmu lokalu 
użytkowego w zakresie wysokości czynszu Komisja uznała ,iż nie należy to do jej kompetencji. 
Komisja rozumie argumenty przytoczone w piśmie , ale decyzję w tej sprawie powinien podjąć Pan 
dyr. MOK, który ustala warunki najmu powyższego lokalu i  jest gospodarzem tego obiektu.

Ad5.

Komisja po zapoznaniu się z pismem jednogłośnie uznała ,iż w Kowarach wzorem lat ubiegłych 
dzieci i młodzież będą nadal prowadzić akcje ochrony kasztanowców poprzez grabienie i spalanie 
liści. W budżecie znajdą się środki przeznaczone na te działania i na nagrody dla szkół  w nich 
uczestniczących .W związku z powyższym pismo jednogłośnie zostało rozpatrzone negatywnie.

Ad6.

Głos zabrała Przewodnicząca , która wyjaśniła ,że  w dniu 27 lutego uczestniczyła w spotkaniu władz 
Miasta i Zespołu Konsultacyjnego d/s współpracy z organizacjami pozarządowymi z 
przedstawicielami kowarskich stowarzyszeń. Wcześniej zorganizowała spotkanie z Przewodniczącym 
Zespołu Konsultacyjnego Panem Wojdanem  na którym poprosiła o przygotowanie krótkiej informacji 
przez te stowarzyszenia , które otrzymały dofinansowanie ich działalności  w roku 2008.Na spotkaniu, 
w dniu 27 lutego tylko dwa  stowarzyszenia złożyły krótką informację co do sposobu wykorzystania 
dofinansowania z budżetu Miasta ich zadań  w roku 2008. W związku z powyższym Komisja uznała, 
że należy zwrócić się w tej sprawie do Pana Przewodniczącego Zespołu Konsultacyjnego Pana Jana 
Wojdana , aby  w ramach współpracy ze stowarzyszeniami opracował dla potrzeb Komisji 
Budżetowej powyższą krótką informację. 

Ad7.

Przewodnicząca przedstawiła i poddała pod dyskusję propozycję Planu Pracy Komisji na rok 2009 
Plan pracy po poprawkach został przyjęty do realizacji.

Ad8.

W sprawach różnych zostało odczytane pismo Pana Strzelczyka  w sprawie umorzenia zaległego 
podatku za rok 2008. Pan Burmistrz wyjaśnił ,iż po otrzymaniu pisma zwrócił się do Pana Strzelczyka 
o uzupełnienie brakujących dokumentów, jednakże do dnia 03.03 09 r. nie zostały one dostarczone. W 
związku z powyższym nie można tej prośby rozpatrzyć.

Wniosek.

1.Komisja prosi Pana Burmistrza, aby zostały podjęte działania związane z rozpoznaniem 
sytuacji mieszkaniowej Pani Elwiry Karwan –Lipińskiej zam. w Kowarach przy ul. Górniczej 
17/16 i Pana Lipińskiego Marcina zam. w Kowarach przy ul. Górniczej 17/14.



Na tym wyczerpano porządek obrad. Przewodnicząca zamknęła posiedzenia Komisji.

Protokołowała                                                            Przewodnicząca  Komisji 

G. Pohoska                                                                           G. Pohoska 


